
SPOLEK RODIČŮ A PŘÁTEL GYMNÁZIA LOUNY 
Poděbradova 661, 440 01 Louny 

IČ 640 181 30 
 

Zápis z jednání rady spolku a usnesení 

Datum a čas jednání: 21. listopadu 2023  

Místo jednání: Poděbradova 661, 440 01 Louny  

V souladu s článkem 8 nově přijatých stanov spolku se uskutečnila v jednotlivých třídách volba 
členů rady, která se následně sešla k jednání rady Spolku. Rada se sestává ze zvolených 
zástupců jednotlivých tříd. Rada jedná za přítomnosti nadpoloviční většiny členů. Usnesení se 
přijímají nadpoloviční většinou přítomných. 

Předsedající jednání rady byla zvolena Hana Hlouchová. 

Členů rady je k 21. 11. 2023 celkem 12. 

Jednání se zúčastnilo celkem 10 členů (nadpoloviční většina), a tím byla rada 
usnášeníschopná. 

Průběh jednání: 

1) Přivítání nových zástupců tříd 1A4 (p. Burešová) a 1A8 (p. Petrů) a opětovně zvolených 
zástupců tříd ostatních. 

2) Seznámení se s nově přijatými stanovami spolku 

3) Návrh nových členů výboru spolku 

Předsedkyně: Tereza Kosnarová  hlasování: 

PRO: 9  PROTI: 0  Zdržel se: 1 

Místopředseda: Erik Zajíc  hlasování: 

PRO: 9  PROTI: 0  Zdržel se: 1 

Hospodářka: Barbora Marešová  hlasování: 

PRO: 10  PROTI: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: 

Rada členů schválila nové členy výboru. 

Odstupujícímu vedení Spolku – předsedkyni p. Hlouchové, místopředsedkyni p. Vajové a 
hospodářce p. Výletové bylo vyjádřeno poděkování za dlouholetou práci pro Spolek.  

 



4) Informace o aktuálním stavu fin. prostředků SR k 21. 11. 2023 

- BÚ u FIO a.s., pob. Louny : 370.290,79 Kč 

- Pokladna SR: 60.347,00 Kč 

- CELKEM finanční prostředky k 21. 11 2023: 430.637,79 Kč  

5) Seznámení s výsledky proběhlých el. hlasování 

- N 1/23-24 Licence TECHAMBITION na 1 rok 100,--Kč/člen SR 

PRO: 10  PROTI: 0  Zdržel se: 6 

Usnesení: 

Rada členů návrh schválila. 

 - N 2/23-24 Příspěvek na CONNECTFEST 2023 

Elektronicky neprohlasováno (viz níže). 

6) CONNECTFEST 2023–N 2/23-24 

• Na schůzku se dostavily organizátorky festivalu (K. Bachová ze 4A4, Mgr. Lukšová a Mgr. 
Axmannová) s bližšími informacemi, předložily harmonogram celé akce a odpovídaly na 
dotazy – akce bude výhradně pro studenty GVH a všichni žáci budou do dění zapojeni, program 
je plný zajímavých workshopů, promítání, besed. 

• Projednávalo se i ozvučení akce (větší místnosti) a byl vznesen návrh zakoupit vlastní 
ozvučovací zařízení - p. Zajíc nabídl pomoc při výběru – bude řešeno elektronicky. 

• Nakonec bylo hlasováno o fin. příspěvku 15.000,--Kč  

PRO: 10  PROTI: 0  Zdržel se: 0 

 Usnesení: 

Rada členů schválila finanční příspěvek 15.000,-Kč. 

7) Informace ostatní  

- K 21. 11. 2023 je členy Spolku celkem 97,24% žáků školy  

- Řešení ISIC portů k využití elektronického ISIC průkazu ke vstupu do budovy je t. č. ve fázi 
zprovozňování – celkové náklady Kč 98.868,-- (viz návrh rozpočtu 2022/2023 resp. 
2023/2024). 

8) Hlasování  

• N 4/23-24 - Hospodaření 2022/2023 

PRO: 10  PROTI: 0  Zdržel se: 0 

 Usnesení: 

Rada členů návrh schválila. 

• N 5/23-24 - Návrh rozpočtu 2023/2024  



PRO: 10  PROTI: 0  Zdržel se: 0 

 Usnesení: 

Rada členů návrh schválila. 

• N 6/23-24 - Žádost studentky K. Bachové o dodatečný příspěvek na jazykový certifikát z 
minulého školního roku (z důvodu nemoci nezažádala o příspěvek ve stanoveném termínu do 
30. 6. 2023) - Kč 2.425,--  

PRO: 10  PROTI: 0  Zdržel se: 0 

 Usnesení: 

Rada členů návrh schválila. 

9) Diskuze 

• V souvislosti s pořádáním (nejen) festivalu CONNECTFEST 2023 bylo živě diskutováno o 
potřebě ozvučení školních akcí. V případě zajímavých besed není z důvodu slyšitelnosti možné 
umožnit účast na akcích a besedách většímu počtu žáků (největší učebna pojme max. 60 osob) 
– p. Zajíc nabídl pomoc s výběrem vhodného zařízení s tím, že v případě jeho zakoupení by 
bylo možné zařízení dle předem daných podmínek pronajímat. Bude dořešeno elektronicky. 

10) Závěr 

• Ředitel školy poděkoval Spolku za finanční podporu škole. 

Přílohy: 
1) Prezenční listina 
 

Dne:   

Zpracoval:        

Schválil:        

 


